
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 7. 2. 2022 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Petra Koňárková 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Paní děkanka zahájila kolegium a přizvala MgA. Koňárkovou, aby referovala o předběžně 

schváleném rozpočtu projektu IP – podpora strategického řízení – v oblasti působení 
zahraničních odborníků 2022. Společně s Ing. Vondráčkovou informovaly o rozdílu mezi 
finančními možnostmi a požadavky jednotlivých kateder. Paní děkanka komunikuje nutnost 
krácení záměrů kateder o 70 % a informuje vedoucí kateder tak, aby na schůzce vedoucích 
kateder dne 17. 2. v 10:00 mohl vzniknout aktualizovaný plán a posléze konkrétní rozpis 
jednotlivých mezinárodních aktivit. 

- Kolegium projednalo plán působení tuzemských odborníků 2022 v rámci Fondu podpory – 
u některých kateder je zapotřebí aktualizovat plány tak, aby cíle projektu (zmapovat 
potenciální personál, aktualizovat odborné obsahy v kontaktu se specialisty zvenčí, vytvořit 
profesionální kontakty pro uplatnění studentů) mohly být zrealizovány. 

- Děkanka informovala o nabídce zúčastnit se Blended intensive projektu skrze ERASMUS, 
který iniciují Conservatoire National Supérieur v Paříži a Královská konzervatoř v Den Haagu. 
Tato aktivita s názvem Ton Koopman Academy by se měla realizovat v lednu 2021.  

- Informace ohledně inaugurace rektora dne 18. 2. 2022 a paralelní konferenci Ženy v artificiální 
hudbě. 

- Děkanka informovala o dalším pokroku Etické komise HF JAMU: PhDr. Mikotová předložila 
návrh etického kodexu HF, který je ve fázi kontroly z hlediska právního. 

- Děkanka vyzvala k zahájení zpracování Výroční zprávy o činnosti za rok 2021. 
 

2. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Informace o Národním plánu obnovy. 
- Informace o průběhu a evidenci povinného testování zaměstnanců. 
- S MgA. Nesvadbovou byl řešen rozpočet Koncertního oddělení, ohledně kterého 

proběhne další schůzka. 
- Informace o výsledku interní soutěže Fondu podpory strategického rozvoje pro rok 2022. 

Projekt byl krácen, ale bez vlivu na požadované částky na působení tuzemských odborníků. 
 

3. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Úspěšně proběhlo přijímací řízení do bakalářského a pětiletého magisterského studia, 

náhradní termíny proběhnou 8. 2. (KBN), 11. 2. (KZP), 14. 2. (KKDR), 15. 2. (KDN, KJ). 
- Nutné do budoucna otevřít diskusi o personálním zabezpečení pro specializace varhany, 

barokní hoboj, jazzový zpěv. 
- Po skončení projektu OPVVV je nutné zabezpečit personálně oblast kvality a zahraniční 

činnosti. 
- Diskuse nad schůzkou s AMU pro oblast kvality. 
- Informace o stipendiu Stadler-Trier, info u MgA. Koňárkové. 

 
4. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Dne 24. 1. proběhla schůze Centra pro výzkum brněnské kompoziční školy, kde byla mj. 

stanovena koncepce jeho dalšího rozvoje a podoby výzkumné činnosti. Prod. Lyko tuto 
koncepci (založenou na přesunu výzkumné priority do oblasti soudobého kompozičního dění 
spjatého s HF) na schůzi KD prezentoval; KD s návrhem souhlasí. Podrobněji viz samostatný 
zápis z uvedené schůze. 



 

 

 

- Předložení žádosti M. Beinhauera o participaci HF na převozu šestinotónového harmonia 
z ČMH na HF pro realizaci koncertu a přednášek. KD souhlasí s proplacením formou 
mimořádného doktorandského stipendia. Prod. Lyko projedná případné zapojení této akce do 
kontextu doktorandské konference, která proběhne 21. 4. 

- Dne 27. 1. proběhlo zasedání komise JAMU pro hodnocení projektů FRVČ (podrobněji viz 
samostatný zápis). 

- Dne 28. 1. proběhlo zasedání komise HF pro SGS SV (podrobněji viz samostatný zápis). 
- CRP sociální bezpečí – informace o transformaci projektu po výrazném zkrácení finančních 

prostředků. 
- Započal proces revize Metodiky 17+ s ohledem na přípravu nového hodnocení v roce 2025 

(aktuálně řešena optimalizace Oborových kapacit, HF má prioritu ve FORD 6.4.). 
- Dne 25. 1. proběhla v rámci rekonstrukce objektu na Astorce schůzka s uživateli (podrobněji 

viz samostatný zápis). 
 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Informace o posunech v plánování koncertů k oslavám 75. výročí. 
- Proběhla diskuse ohledně přeorganizování koncertu plánovaného na 28. 9. v Katedrále na 

Petrově. 
- Je nutné sestavit plán propagace akcí 75. výročí s MgA. Peclovou. 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 21. 2. 2022 v 9:30. 
 
 

 
Zapsala     Verifikovala 
Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


